
RADA gminy

SANOK
PROTOKÓŁ Nr XI1/2019

z XII sesji Rady Gminy Sanok z dnia 30 września 2019 r.

Sesja Rady Gminy w Sanoku odbyła się w sali narad Urzędu Gminy 
w Sanoku. Obrady XII sesji otworzył o godz. 15:30 pan Przewodniczący Tadeusz Wojtas. 
Na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych było 15.
Ponadto w sesji uczestniczyli:

. .

-  Anna Hałas -  Wójt Gminy Sanok;

-  Agnieszka Haduch -  Skarbnik Gminy Sanok;

-  Stanisław Lewicki -  Radny Powiatu Sanockiego.

Ad 1 ) Pan Przewodniczący przywitał zebranych. Na podstawie listy obecności( 15 ) 
stwierdził wystarczającą liczbę radnych do podejmowania prawomocnych uchwał.
Ad 2) Następnie pan Przewodniczący przypomniał proponowany porządek obrad kierując 
zapytanie o propozycję zmiany porządku obrad.
1.

2.

3.
4.
5.

dla Gminy.Miasta

9 Rady Gminy w Sanoku

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
Przedstawienie porządku obrad;
Przyjęcie protokołu Nr XI/2019;
Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym;
Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania 

Gmin wchodzących w skład aglomeracji Sanok przy. realizacji zadania polegającego na 
zmianie wielkości, obszaru i granic aglomeracji Sanok;
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Zagórza;
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/79/20 
z dnia 21 sierpnia 2019 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania;
8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków oraz innych opłat 
stanowiących dochody budżetu Gminy instrumentem płatniczym;
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;
10. Dyskusja, wolne wnioski zapytania;

11. Zakończenie sesji.

W sprawie porządku obrad głos zabrał pan Przewodniczący proponując wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały:
1. Projekt uchwały w zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019.

W/w projekt omówił pani Agnieszka Haduch, projekt jednogłośnie został wprowadzony do 

porządku obrad.

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad;
2. Przedstawienie porządku obrad;
3. Przyjęcie protokołu Nr XI/2019;
4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym;



5. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania 
Gmin wchodzących w skład aglomeracji Sanok przy realizacji zadania polegającego na 
zmianie wielkości, obszaru i granic aglomeracji Sanok;
6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta 

Zagórza;
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/79/2019 Rady Gminy w Sanoku 
z dnia 21 sierpnia 2019 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania;
8. Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków oraz innych opłat 
stanowiących dochody budżetu Gminy instrumentem płatniczym;
9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;
10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019;
11. Dyskusja, wolne wnioski zapytania;
12. Zakończenie sesji.

Ad 2 ) Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (15 z a , 0 przeciw, 0 wstrzymało się)

Ad 3) Protokół Nr XI/2019 zostały przyjęty jednogłośnie (15 za , 0 przeciw, 0 wstrzymało się)

Ad 4 ) Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym złożyła pani Anna 
Hałas.

Pani Anna Hałas „ Panie Przewodniczący, wysoka Rado , zaproszeni goście od ostatniej sesji 
Rady Gminy , Urząd Gminy w Sanoku realizował zadania wynikające z ustaw oraz uchwał 
Rady Gminy. W tym czasie na podstawie ustalonych przepisów prawa oraz uchwalonych 
przez państwa uchwał wydałam cały szereg różnych zarządzeń. Były to zarządzenia 
zmieniające plan wykonawczy budżetu na rok 2019, zarządzenia dotycząca zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2019, zarządzenia dotyczące wieloletniej prognozy finansowej, w sprawie 
przyjęcia zmian w rocznym planie finansowym zadań zleconych gminie z zakresu 
administracji rządowej, w sprawie zatwierdzenia konkursów na stanowiska dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Niebieszczanach oraz w Kostarowcach, w sprawie przeznaczenia do oddania 
w dzierżawę części nie ruchomości stanowiących własność gminy Sanok w m. Prusiek, 
Tyrawa Solna , Sanoczek, Dobra i Hłomcza, w sprawie wszczęcia i powołania komisji 
konkursowej do przeprowadzenia postępowania o udzielenia zamówienia publicznego na 
dostawę lekkiego samochodu ratownictwa technicznego z funkcją gaśniczą dla OSP 
w Strachocinie, na przebudowę, rozbudowę budynku po dawnej Szkole w Raczkowej ze 
zmianą sposobu użytkowania na Dom Pomocy Społecznej, dotyczące zagospodarowania 
zmieszanych odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Sanok 
w 2019 roku, na dostawę 20 osobowego autobusu z przystosowaniem do przewozu osób 
niepełnosprawnych z możliwością przewożenia jednej osoby na wózku inwalidzkim, 
zarządzenie dotyczące dowożenia uczniów do szkół z terenu Gminy Sanok w roku szkolnym 
2019/2020, zarządzenie dotyczące dróg posacaleniowych gminnych w m. Strachocina 
i Mrzygłód, oraz dotyczące asfaltowania dróg gminnych na terenie gminy Sanok. Z ważnych 
spotkań w których brałam udział i z ważnych uroczystości były to dożynki w Gminie Zamość 
oraz dożynki w naszej gminie w Kostarowcach. Brałam udział w spotkaniu z prezesem i wice
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prezesem Gaz- Systemu , które odbyło się w Bóbrce celem tego spotkania było przybliżenie 
informacji dotyczących budowy gazociągu Strachocina granica państwa. W Szkole 
Podstawowej w Falejówce odbyła się uroczystość dotycząca dziesięciolecia funkcjonowania 
szkoły w nowym budynku. Brałam udział też w forum ekonomicżnym w Krynicy, w 
wyjeździe studyjnym w Sandomierzu i Kazimierzu, a także z panią Skarbnik byłyśmy na 
związku gmin wiejskich w miejscowości Osa. Odbyła się u nasz jak co roku uroczystości 
patryiotyczno rocznicowa 10 września w Bykowcach. Brałam udział w zebraniu wiejskim 
w Strachocinie, Czerteżu i Hłomczy. W miejscowości Strachocina odbyło się święcenie drogi 
na Bobolówkę. Odbyłam spotkanie również z prezesem SPGK , sprawa dotyczyła min. 
komunikacji a także spotkanie z panem Starostą sprawa dotyczyli wykluczenia białych plam 
komunikacyjnych. Jeżeli są jakieś pytania to odpowie, dziękuję.”
W powyższej sprawie głos zabrali:
Pan Roman Zapotoczny „ Pani Wójt chciał bym się zapytać czy doszło do skutku spotkanie 
z prezesem SPGK , które miało się odbyć 16 i jakie były ustalenia tego spotkania.
Pani Wójt „ Tak spotkanie odbyło się ale nie 16 bo prezes był w tedy zajęty ale tak 
rozmawialiśmy na temat przyszłej magistrali wodociągowej i włączenia do magistrali. 
Rozmawialiśmy także o komunikacji miejskiej, która jeździ na terenie gminy Sanok. SPGK 
przygotowuje się i na pewno jakieś pismo w tym zakresie do nas dotrze, mnie interesowało 
czy jest możliwości ustalenia obłożenia poszczególnych linii komunikacyjnych do chwili 
obecnej takiej możliwości nie ma. Z tego co powiedział prezes i jego pracownicy to obłożenie 
jest linii autobusowych na Wujskie z tym ,że jest tam bardzo dużo osób , które jeżdżą 
nieodpłatnie i są to renciści, emeryci oraz uczniowie , którzy mają częściowe zniżki.
W związku z tym najprawdopodobniej na końcowe miesiące tego roku ewentualnie musimy 
przygotować się na dopłatę do komunikacji miejskiej jest to spowodowane dużą ilością osób, 
które korzystają z komunikacji miejskiej i nie płacą. Ponadto są też uczniowie dwa roczniki, 
które jeżdżą a także podwyżki benzyny. Dostaniemy rozliczenie, pismo na pewno będziemy 
na ten temat rozmawiać. Rozumiem ,że pana interesuje ewentualna linia do Płowieć , z tego 
co przekazał prezes w tej chwili jest tylko jeden kurs na cmentarz południowy i jest to w 
środku dnia. Na chwile obecną nie przewidują przedłużenia tej linii.”
Pan Jan Dzierżawski „ Ja chciałem zapytać panią Wójt bo ta sprawa już bardzo długo się 
ciągnie a wiem, że takie pisma wpłynęły z Prusieka do pani Wójt, do Powiatu , do Burmistrza 
i do prezesa SPGK w sprawie drugiego przewoźnika komunikacji w Prusieku. Ponieważ my 
nie chcemy powtarzam się już ileś razy powtarzam likwidować przewoźnika z Prusieka, my 
chcemy po prostu wygody dla dzieci, które są dowożone do szkół, aby ta komunikacja była 
płynna i aby w miarę jeździła mówię w miarę bo wiadomo, że nie da się tak zrobić aby było 
idealnie. Chciał bym się zapytać pani Wójt czy w sprawie Prusieka są jakieś ustalenia?”
Pani Wójt „ Ostatnio nie przypominam sobie żeby wpływały do mnie jakieś pisma 
dotyczące komunikacji w Prusieku. Szanowni państwo z tego co rozmawialiśmy z prezesem 
SPGK , SPGK jeżeli gmina by sobie życzyła jest w stanie świadczyć usługi prawie na terenie 
całej gminy, nie tylko w Prusieku ale w Niebieszczanach, Kostafowcach, w Strachocinie, 
wszędzie jest tylko kwestia zawarcia stosownego porozumienia a w ślad za tym 
dofinansowania każdej jednej linii tylko w tym jest problem. Myślę, że kiedy SPGK rozliczy 
nie wiem 9, 10 miesięcy czy pół roku będziemy się zastanawiali co zrobimy dalej, tym 
bardziej że niebawem będziemy zastanawiać się nad konstrukcją budżetu na rok 2020 no
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i w miarę możliwości finansowych będziemy kalkulować też poszczególne linie. Jak 
powiedziałam SPGK jest w stanie te usługi świadczyć natomiast myślę, że wszyscy mamy 
tego świadomość ,że im więcej będzie jeździło ludzi, którzy nie będą płacili za bilety bo mają 
takie same zniżki jak mieszkańcy Sanoka, czy uczniowie którzy mają zniżki to będziemy 
musieli to z rekompensować z naszego budżetu. Dziękuję.”

Ad 5 ) Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gmin 
wchodzących w skład aglomeracji Sanok przy realizacji zadania polegającego na zmianie 
wielkości, obszaru i granic aglomeracji Sanok. Projekt omówiła pani Wójt.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XII/82/2019 w sprawie zawarcia porozumienia dotyczącego współdziałania Gmin 
wchodzących w skład aglomeracji Sanok przy realizacji zadania polegającego na zmianie 
wielkości, obszaru i granic aglomeracji Sanok.

Ad 6 ) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta 
Zagórza. Projekt omówiła pani Skarbnik.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XII/83/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Miasta Zagórza.

Ad 7 ) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/79/2019 Rady Gminy w Sanoku 
z dnia 21 sierpnia 2019 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. Projekt omówiła pani 
Skarbnik.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XII/84/2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI/79/2019 Rady Gminy w Sanoku z dnia 21 
sierpnia 2019 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania.

Ad 8 ) Podjęcie uchwały w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków oraz innych opłat 
stanowiących dochody budżetu Gminy instrumentem płatniczym. Projekt omówiła pani 
Skarbnik.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XII/85/2019 w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków oraz innych opłat stanowiących 
dochody budżetu Gminy instrumentem płatniczym.

Ad 9 ) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019. Projekt omówiła pani 
Skarbnik.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 14 za, 0 przeciw, 1 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XII/86 /2019 zmieniającą uchwałę budżetową na rok 2019.
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Ad 10 ) Ad 9 ) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na rok 2019. Projekt 
omówiła pani Skarbnik.
W powyższej sprawie nikt nie zabrał głosu.
W głosowaniu 15 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się rada gminy Sanok podjęła uchwałę 
Nr XII/87 /2019 zmieniającą uchwałę budżetową na rok 2019.

Ad 11 ) W punkcie dyskusja, wolne wnioski zapytania głos zabrali:

Pan Roman Zapotoczny „ Mam pytanie do pani Wójt dlaczegd 
Wójt jak i pracowników urzędu do tej pory nie został wyremonto 
w miejscowości Płowce?.”
Pani Wójt „ Nic mi o tym nie wiadomo aby nie został wyremo 
kierownika inwestycji wiem ,że wszystkie place miały być wyr 
Pan Roman Zapotoczny „ To chciałem panią Wójt poinformoW 
Płowce nie został wyremontowany Jeżeli pani Wójt będzie chc: 
sporządzę dokumentację fotograficzną i pani Wójt udostępnię , 
Pani Wójt „ Dobrze zaraz jutro się tym zajmę.”

pomimo zapewnień pani 
iwany plac zabaw

ntowany z informacji od 
emontowane.” 

ać, że plac zabaw w m. 
iała znać bliższe szczegóły to 
dziękuję.”

pod:
Pan Stanisław Lewicki, radny Powiatu Sanockiego , który 
pana radnego Tadeusza Kaczmarskiego. Pan radny Lewicki 
wybranie jego osoby jak i pana radnego Kaczmarskiego do R; 
Izby Rolniczej oraz zaoferował swoją pomoc dla rolników z 
otrzymania odszkodowania w wyniku działalności zwierzyny.
W dalszej części dyskusji, pan radny Lewicki udzielał odpowie  ̂
i radnych w sprawie inwestycji powiatowych na terenie gminy

zabrał głos również w imieniu 
ziękował zarówno za 

ady Powiatowej Podkarpackiej 
ny Sanok min. w sprawiegmr

dzi na zapytania sołtysów 
Sanok.

Ad 12) O godzinie 17 : 00 pan przewodniczący wobec wyę 

zamknął XII sesje Rady Gminy Sanok.

zerpania się porządku obrad

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył:
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